# Canadian Hepatitis B Peer Support Group Initiative

加拿大乙型肝炎同儕支持小組倡議

Colina Yim RNEC, MN Nurse Practitioner

### Why Canadian Hepatitis B Peer Support Group Initiative 為何發起加拿大乙肝同儕支持小組倡議

- Idea brought forward by hepatologists, nurses, and patients 肝病專家、護士和病人提出的想法
- Currently Support Group is only in Toronto for > 10 yrs 目前支持小組僅在多倫多開展業務超過 10 年
- Help us as health care providers understand patients' perspectives and their needs

幫助您的醫療團隊了解患者的觀點和需求

• Shape the best care and services 培訓最好的護理和服務

# Canadian Hepatitis B Peer Support Group: Mission

加拿大乙肝同儕支持小組使命

 Provide a platform for patients with hepatitis B and their families across the country to connect and find support

為全國各地的乙型肝炎患者提供一個聯繫和尋求支持的平台

 Enrich patients and families' understanding of their hepatitis B through education programs/events

透過教育計畫豐富患者和家屬對乙肝的了解

# Canadian Hepatitis B Peer Support Group: Mission

加拿大乙肝同儕支持小組使命

 Empower patients to manage their disease well through shared knowledge

透過共享知識,幫助患者更好地管理乙肝

 Create opportunity for patients to participate in advisory and advocacy activities

為患者創造參與諮詢和廣告活動的機會

### Initial Step: Need Your Help Volunteer yourself as regional representative 擔任區域代表志願者

Region	Patient Representative	Physician Representative
Vancouver		Dr. Hin Hin Ko
Calgary		
Edmonton		
Toronto		
Montreal		
Ottawa		
•••		

### Plan 計劃:

 Develop patient education seminars (3-4 x per year) accessible across Canada

舉辦教育研討會(每年3-4次)

 Work with community groups such as Liver Canada, to increase public awareness on hepatitis B

與加拿大肝臟協會等社區團體合作,提高大眾對乙型肝炎的認識

 Would like to send you updates and news via emails; you have option to unsubscribe

透過電子郵件向您發送更新和新聞;您可以選擇取消訂閱

#### **Contact Information**

#### Websites:

Canadian Hepatitis B Network

https://canadianhbvnetwork.ca/for-patients

Canadian Association for the Study of the Liver (CASL)

https://hepatology.ca/partners/patient-information/

E-mail address: Canhepbpsg@gmail.com

colina.yim2@uhn.ca